
   
Zápis č. 29 

z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva statutárního města Opavy 
dne 10. 9. 2018 od 15:30 hodin v zasedací místnosti Hlásky  

Prezence:  
 
Přítomni:  Jaroslav Čech, Ing. Pavel Kořízek, Karla Klusoňová, Mgr.     
                 Dominik Janků, Ing. Bc. Josef Vícha 
 
Omluveni:  Ing. Jan Sedláček, Mgr. Ondřej Kubesa, Bc. René Ulrich 
 
 Neomluveni:  Mgr. Dan Hejduk 
 
Za oddělení kontroly MMO: Ing. Pavla Rucká 
 
Hosté: Ing. Radim Křupala – primátor SMO 
 

Zasedání kontrolního výboru zastupitelstva Statutárního města Opavy zahájil předseda 
výboru p. Jaroslav Čech. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech jeho členů, 
takže výbor je schopen se usnášet. 
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1. Předseda výboru sdělil, že návrh programu zasedání byl zaslán členům výboru jako 
součást pozvánky a otevřel k tomuto návrhu rozpravu. 
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2. Kontrola úkolů:  
Byla provedena kontrola úkolů dle Zápisu č. 28: 

• Dodatek č. 9 ke Smlouvě s Opathermem 
Ke splnění úkolu byl před jednáním KV zaslán Ing. Ruckou k tomuto materiál 
do ZMO – kontrola plnění usnesení č. usn. 524/26 ZM 17 a Dodatek č. 9 ke 
Smlouvě s Opathermem, 

• Dotaz Ing. Kořízka na odbor FaRO ohledně metodiky tvorby konečného znění 
usnesení 
Dotaz byl zaslán na odbor FaRO a Ing. Grigarovou bylo zasláno vysvětlení, 

• Požadavek k dodání sestavy pohledávek po lhůtě splatnosti k 30.6.2018 
Ke splnění úkolu byla před jednáním KV zaslána Ing. Ruckou příslušná 
sestava vyhotovená Ing. Chroustem z FaRO. 
  

5:0:0 

 

 

 

 
 



3. Návrhy a podněty členů KV ZMO 

 

Podnět členů KV: podání informací o stavu pohledávek: 1) za společností 
REMARK reality & marketing s.r.o., 2) ve věci pronájmu restaurace U Přemka, 3) 
za společnostmi KP REAL Solocitation s.r.o. a Venkato Invest s.r.o.   

Členové KV – p. Jaroslav Čech, Ing. Pavel Kořízek a p. Karla Klusoňová se 
usnesli a požadují svolat k uvedeným pohledávkám pracovní jednání dne 
1.10.2018 v 15.30 hod v zasedací místnosti Hlásky 2 p., kterého se zúčastní a 
dále požadují pozvat dotčené zaměstnance MMO. 
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4. Předseda KV p. Čech přivítal na jednání KV primátora SMO Ing. Radima Křupalu. 

Primátor poděkoval členům KV ZMO za jejich práci po celou dobu funkčního 
období, zejména zdůraznil, že jejich práce nebyla pouze formálního charakteru, 
ale s konkrétním zaměřením při řešení kontrolních záměrů s uvedením příkladu - 
řešení problematiky pohledávek SMO, dále problematika ukončení smluvního 
vztahu se společností Opatherm. 

Dotazy členů KV na p. primátora: 
 
p. Klusonová – na stav jednání prodeje kotelny Hany Kvapilové 4 (U kříže) 
odpověď p. primátora – v RMO 07/2018 byla schválena kupní smlouva s cenou 
dle znaleckého posudku s ujednáním slevy ve výši 20%. Smlouva je před 
podpisem se SVJ. 
 
p. Čech – na stav ukončení pronájmu kavárny Café Kramer se společností 
REMARK reality  & marketing s.r.o. 
odpověď p. primátora – byla podána výpověď z nájmu, k níž má společnost 
námitky. V řešení je ukončení smluvního vztahu a vyklizení prostor a dále podání 
žaloby na dluh, který vznikl z pronájmu. 
 
Ing. Kořízek – na stav trestního oznámení podaného na základě výsledků 
veřejnosprávní kontroly MŠ Dětský svět, p.o., a dále na stav ve věci podané 
žaloby proti odvolání z funkce ředitelky MŠ Dětský svět. 
odpověď p. primátora - ve věci podaného trestního oznámení - vyšetřování PČR 
nebylo ukončeno a stále pokračuje, ve věci žaloby proti odvolání z funkce -  
krajský soud vrátil věc k novému projednání okresnímu soudu s pokynem, aby se 
okresní soud zabýval konkrétními jednáními uvedenými v odvolání z funkce. 
 
členové KV – dotaz, týkající se rezignace Ing. Hynarové z funkce ředitelky 
organizace OKO a jejího dalšího setrvání v organizaci. 
odpověď p. primátora – Ing. Hynarové byla nabídnuta jiná pozice v organizaci, 
posléze byl pracovní poměr ukončen dohodou. 
 
členové KV: dotaz, týkající se rušení zahrádek z důvodu záměru výstavby nového 
bazénu a dalšího postupu po zrušení záměru. 
odpověď p. primátora: území je řešeno jako rezerva pro sportoviště. 
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5. Příští zasedání kontrolního výboru nebylo stanoveno.  
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Zapsala:    
Ing. Pavla Rucká 
vedoucí oddělení kontroly MMO 
 
 
Schválil:  
Jaroslav Čech 
předseda kontrolního výboru 


